



MOHAP/O/24/001619

Certificate No. GMP-2024-E-P-001

Certificate Issue Date: 08/03/2024

Good Manufacturing Practice Certificate

شهادة ممارسة التصنيع الجيد

Ministry of Health and Prevention, United Arab Emirates Certifies that:

The Manufacturer

Drug International. Ltd, Unit-I & Unit-III

Site Address

**Tongi Industrial Area., Gazipur
Dhaka, Bangladesh**

تشهد وزارة الصحة ووقاية المجتمع بدولة الإمارات العربية المتحدة أن:

المصنع

Drug International. Ltd, Unit-I & Unit-III

العنوان

المنطقة الصناعية تونغفي، منطقة جازيبور
دكا، جمهورية بنغلاديش الشعبية

And from the Knowledge gained during inspection of this manufacturer, the latest of which was conducted on 25-28/12/2023, it is considered that only the Non-sterile General manufacturing lines in units (1 & 3) fulfill the MOHAP (GMP) requirements, and the (GMP) requirements laid down by (WHO).

وبناءً على نتائج آخر زيارة تفتيشية على مصنع الشركة والتي تمت بتاريخ 25-28/12/2023 فإن موقع تصنيع المنتجات غير العقيمة العامة فقط في الوحدتين التصنيعيتين (3&1) يعتبر ملتزم بشروط ممارسات التصنيع الجيد (GMP) الموصى بها من قبل وزارة الصحة ووقاية المجتمع - دولة الإمارات العربية المتحدة ومنظمة الصحة العالمية.

This certificate reflects the status of the manufacturing site at the time of the inspection noted above and should not be relied upon to reflect the compliance status if more than Two years have elapsed since the issue date of the certificate, after which time MOHAP should be consulted.

هذه الشهادة تعكس حالة المصنع خلال الزيارة التفتيشية في التاريخ المشار إليه أعلاه ولا ينبغي الاعتماد عليها في حال تجاوزها سنتين من تاريخ إصدار الشهادة ويمكن الرجوع لوزارة الصحة ووقاية المجتمع في حال تجاوز المدة.

The authenticity of this certificate may be verified with MOHAP.

كما يمكن التأكد من صحة هذه الشهادة من خلال التواصل مع الإدارة المختصة بوزارة الصحة ووقاية المجتمع.

The manufacturer is entitled for the following activities stated in annex (1).

علماً أن المصنع مخول بالنشاطات الواردة في المرفق (1).

**Dr. Ruqaya Al Bastaki
Director of Drug Department**





Certificate No. GMP-2024-E-P-001

Certificate Issue Date: 08/03/2024

General Products	
1.-Manufacturing, Packaging and Quality Control Testing	
1.1-Non-Sterile Products	1.1.1-Tablets
	1.1.2- Hard Gelatin Capsules
	1.1.3- Soft Gelatin Capsules
	1.1.4-Creams
	1.1.5-Ointments
	1.1.6-Gels

